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                                                            REFERAT 

 

 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Referat godkendt. 

 

Punkt 3. Status Pensionistavisen 

Avisen er udkommet og var denne gang på 56 sider, hvilket er lidt større end det plejer at være.  

Regningen fra FK distribution er derfor også lidt større end den plejer, men det kan godt klares 

inden for budgettet. 

 

Grethe har fået en henvendelse fra en, som ikke har fået leveret Pensionistavisen. 

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Seniorrådet deltager i åbent hus arrangement på I.P. Schmidt den 28. september.  
 
Flemming har sagt ja til et interview til magasinet ÆldreGlæde. 
 
Demensmesse den 24. september på Sundhedshuset. Dem, der kan fra Seniorrådet, deltager. 
 
Danske Ældreråds temadag i Middelfart den 8. oktober. Hele Seniorrådet deltager. Janni sørger for 
tilmelding. 
 
Regionsældrerådets Stormøde den 22, oktober. Hele Seniorrådet med undtagelse af Jan deltager. 
Janni sørger for tilmelding. 
 
Grethe deltager i Bibliotekets Brugerråds møde 3. oktober. 
 
Olaf har fået en henvendelse fra fysioterapien på Sundhedshuset omkring, at Flex-trafik ikke er 
særligt samarbejdsvillige omkring transport af deres brugere. Olaf kontakter på Seniorrådets vegne 
Flex-trafik og tager en snak med dem om problematikken. 
 

 



 

 

Punkt 5. Sager til Senior- og Handicapudvalget v/Mona 

Punkt 5.1 Udpegning af Årets ildsjæl 2019 

Hanne orienterede om punktet. Seniorrådet vil gerne indstille Ældresagens Tryghedsopkald 

v/Dorthe Pihl Sørensen. Flemming skriver en indstilling og sender til Frivilligcentret. 

 

Punkt 5.2. Evaluering af omlægning af rengøring i sommerferien 2019 

Hanne orienterede om punktet. Seniorrådet var enige om, at brevet til borgerne godt kunne være 

bedre, men tager ellers sagen til efterretning. 

 

Punkt 5.3 Finansiering af ansøgning til §18 Puljen 2019 

Hanne orienterede om sagen og Seniorrådet tog sagen til efterretning.  

 

Punkt 5.4 Fredericia for Verdensmålene. Udkast til ny strategi for bæredygtig udvikling 

Hanne orienterede om sagen og Seniorrådet tog sagen til efterretning 

 

Punkt 5.5 Godkendelse af Partnerskabsaftale på psykiatriområdet 

Hanne orienterede om sagen og Seniorrådet tog sagen til efterretning 

 

Punkt 5.6 Orientering (Lukket sag) 

Orientering givet og taget til efterretning. 

 

Punkt 6 Orientering om Aftale om kommunernes økonomi for 2020 v/Flemming 

Flemming orienterede både om Regionens og kommunernes økonomiaftale for 2020. 

 

Punkt 7 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 7.1 Orientering v/Jan Kargo 

Ventelisten er stort set uændret. Der er stadig brug for flere plejecenterpladser. 

Jan vil gerne igen have fremsendt ventelisten forud for mødet. 

 

Punkt 8. Senere indkomne sager 

Ingen  

 



Punkt 9. Eventuelt 

Olaf ville gerne på egen og hans kones vegne sige tak for gaven til deres diamantbryllup. De havde 

en dejlig dag. 

 

Seniorrådets medlemmer udtalte frustration over de personaleflytninger, der pga. 

budgetoverskridelser er blevet foretaget fra Plejecentrene til Plejens Vikarkorpset. Det kan være 

kritisk for især demente borgere at miste deres faste plejere. 

 

Seniorrådet har en generel bekymring for, at de borgere, der har behov for besøg, også får besøg. 

 

Maden på Madsbyhus leveres fra Ulleruphus og er virkelig dårlig standard. Hanne følger op på 

sagen. 

 

 

 


